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expresa para contractar-se amb l’administració pública en el referent a 
les factures presentades al registre de l’Ajuntament en nom de llibreria 
Salse de D. Jacobo Salvador Serret, les factures són les següents:

 n registre    data    
 f-2007-213    4-7-2007    
 f-2007-214    4-7-2007    
 f -2007-286     30-8-2007    
 f-2007-293    9-9-2007    
 f-2007-294    8-9-2007      
 f-2007-415     4-12-2007    
 f-2008-86     10-3-2008    
 f-2008-87    10-3-2008  
f-2008-169     20-5-2008
f-2008-170     20-5-2008

Senyor alcalde, si té un mínim de decència política, honestedat i 
responsabilitat s’hauria d’interrogar vosté mateix si ha de deixar el 
càrrec. No espere que siguem nosaltres els que l’hi ho demanem.
El Sr. Alcalde respon que no deixarà el càrrec. Que ho té clar. Li 
comenta al Sr. Miguel Zaragozá que si este creu que és una il·legalitat 
que el denuncie.
La Sra. Cristina Orient comenta que es la seua  obligació i la dels seus 
companys.
El Sr. Alcalde li diu a la Sr. Orient que ja tenen experiència en 
denunciar.
La Sra. Cristina diu que aquesta experiència li l’han ensenyada.
El Sr. Viol Zaragozà li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que ja que s’ha 
parlat d’il·legalitats, que si el Sr. Zaragozà ho estime convenient, que 
ho denuncie, que ja té experiència i que al jutjat el rebran amb els 
braços oberts perquè ja el deuen conéixer. El Sr. Viol comenta que no 
voldria entrar en aquest tipus de dinàmica però que vol comentar que 
fa temps, quan al carrer Alacant, la seva empresa va fer uns edificis, els 
va fer amb soterranis, i les normes d’homologació dien que no es podia 
fer soterrani i que el Sr. Zaragozà va incomplir totalment la normativa. El 
Sr. Viol comenta que açò que ha comentat és així i que si el Sr. Miguel 
Zaragozá vol parlar d’il·legalitats, aquestes, es poden mirar totes. Li 
demana al Sr. Zaragozà que faça esta reflexió.
El sr. Zaragozà diu que ja la té feta la reflexió i està molt tranquil i amb 
este cas d’il·legalitat aniran al lloc on faça falta.

El Sr. Alcalde m’ordena (a mi el Secretari) que demà es faça l’informe 
i es compromet, per a evitar gastos a l’ajuntament, a portar gratis 
els diaris per tot el que manque de legislatura i que espera que el Sr. 
Zaragozà continue avant amb la denúncia.

El Sr. Zaragozà Julian demana al Sr. Viol que es mire de deixar els 
assumptes de darrere i que mire endavant el que manque de 
legislatura.

El Sr. Sales Sales li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que si per estes 
factures el Sr. Alcalde hauria de deixar el càrrec, creu que moltes 
persones, en este poble i fora d’este poble, haurien, també, de deixar 
el càrrec.

El Sr. Alcalde diu que no està d’acord amb això de delicte ecològic, 
que les deixalles de festes es van portar a l’antic abocador per que no 
col·lapsaren els contenidors del poble, i que després se les va emportar 
l’empresa que les gestiona. També comenta que cal fer memòria i   
recordar com estava l’abocador abans d’entrar el JNP a l’Ajuntament i 
com està ara l’abocador. Segueix dient que el seu equip de govern és 
l’únic que s’ha interessat per  evitar la brutícia, les rates, els incendis i la 
immundícia. Que el Sr. Zaragozà ha estat tres anys i mig i no ha fet res, 
ni per tancar-lo ni per tapar-lo. 
El Sr. Zaragozà diu que respecte al que ha dit el Sr. Sales Sales, la tasca 
de l’oposició és fiscalitzar a l’equip de govern, i que no és per la xifra, 
sinó pel fet.

El Sr. Sales Sales diu que no sap si açò serà un delicte o no, perquè ell 
no coneix tant el detall, però que si el Sr. Zaragozà creu que per això 
s’ha de deixar el càrrec, que hi ha molta gent que hauria d’haver deixat 
el càrrec molt abans, ací al poble i fora del poble.

6/ El Sr. Zaragozà pregunta al Sr. Alcalde si pot encendre un ordenador 
portàtil per a veure una gravació de l’abocador. El Sr. Alcalde l’autoritza 
i mostre un vídeo de l’abocador.
El Sr. Alcalde diu que per desgràcia hi ha molta gent que tira des del 
principi d’esta legislatura a l’abocador, que encara no està clausurat, i 
mostra fotografies de com estava al principi d’esta legislatura.
El Sr. Sales Muñoz diu que en el ple de sis de juny, quan ja s’havia 
tancat la sessió, el Sr. Alcalde va comentar que abans les deixalles es 
replegaven porta per porta i s’abocaven a  la carretera d’Alcalà i això 
tenia sanció penal, i això vol dir que si l’Ajuntament continua abocant 
sap el que pot passar.
El Sr. Alcalde diu que les deixalles se las van emportar totes, i que sap 
que la sanció es penal i per això volen clausurar-lo, però que si el Grup 
Popular creu que és delicte ecològic, que vagen a on hagen d’anar.
El Sr. Viol diu que vol deixar de manifest la diferència entre este 
Ajuntament, del JNP, i l’Ajuntament que regia el Sr. Zaragozà. La 
diferència s’ha vist ací en aquesta taula, deixant-vos mostrar al públic 
un vídeo. Que està segur que en l’anterior legislatura el Sr. Zaragozà 
no ho hagués consentit. Que aquesta és la diferència, la tolerància. El 
Sr. Viol comenta que per desgràcia hi ha molta gent que aboque, fins i 
tot gent que està dins d’esta sala i que aboca boses plenes de ploma 
de pardals. Que s’hauria de fer, per part de tots, una reflexió i veure qui 
són els que aboquen i els que no. Que pensa que hi ha una campanya 
per boicotejar a aquest Ajuntament en accions com aquestes, de tirar 
escombraries i embrutar el poble.
El Sr. Sales Muñoz diu que això ja va passar a l’anterior legislatura i que 
va veure gent tirant vidre a on no corresponia.
El Sr. Viol li respon que molt mal fet per part d’eixes persones.
La Sra. Orient Julian diu que s’ha dit que a l’anterior legislatura es 
permetia abocar, però que també quan estava el Sr. Viol  es permetia 
abocar.
El Sr. Viol diu que sí i que inclús els multaven.
El Sr. Zaragozà Julian diu que l’ajuntament ha de donar exemple i no 
ho ha fet.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que és molt important que es donen ja els 
permisos per que l’abocador d’inerts s’instal·le a l’Argila, que facilitaria 


